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TAK TIL STRATEGI 2020  
OG ET TILBAGEBLIK PÅ ÅRET DER GIK

I 2015 LANCEREDE VI STRATEGI 2020, 

HVOR VI SATTE OS FOR, AT VI VILLE 

VÆRE DET BEDSTE BOLIGSELSKAB I 

LANDET

Et boligselskab, der sikrer trivsel og de 
bedst tænkelige rammer for beboerne og 
som handler her og nu. Gennem vores 
indsatsområder: Indflydelse, effektivitet, 
socialt ansvar og udvikling af boliger ville 
vi komme med svar på udfordringerne 
omkring os. 

INDHOLD

Vi er kommet langt, og Boligselskabet Sjælland er godt 
rustet til de udfordringer vi ser i de kommende år. Med 
udgangen af 2019 tog vi det sidste skridt i arbejdet med 
Strategi 2020, og nu har vi taget de første skridt i de næste 
fem års arbejde. 

Der er et stort behov for flere almene boliger, og hver 
gang vi holder åbent hus eller åbner ventelisten til en 
ny afdeling er interessen massiv. Og selvom der foregår 
vedligeholdelse og renovering på et hidtil uset niveau,  
er der stadig mange boligafdelinger, der ikke er så tids- 
svarende og i god stand, som vi alle sammen kunne ønske  
os. Alt sammen kræver mere gennemsigtighed om økono-
mien og huslejen.

Vi kan også se, at forventningerne til service og oplevelsen 
af at bo alment stiger. Det kræver en stor indsats at holde 

trit med beboernes og vores andre kunders forventning til 
service. Service og image har en voksende betydning og er 
noget vi skal arbejde mere med.

Det seneste år har været præget af forberedelser, der gør 
os klar til disse nye udfordringer og den rejse vi skal på de 
kommende fem år. Sammen har vi skabt strategien frem 
mod 2024.

Årsberetningen 2020 ser tilbage på året der gik, men den 
ser også tilbage på den forgangne strategiperiode og 
resultaterne de seneste fem år. Samtidig byder vi den nye 
strategi velkommen. 

GOD LÆSELYST

Beboerne i Karlemoseparken flagede, da Dronningen besøgte boligområdet for at hilse på 
de unge med lommepengejob.
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FOKUS PÅ INDFLYDELSE 
FIK SAT GANG I NYBYGGERI 
OG RENOVERINGER

I STRATEGI 2020 SATTE VI OS FOR 

AT VÆRE TALERØR FOR ALMENE 

BEBOERE PÅ SJÆLLAND OG STYRKE 

BOLIGSELSKABET SJÆLLANDS OG 

ALMENE BOLIGERS OMDØMME I 

MEDIER OG OFFENTLIGHED

Boligselskabet arbejder målrettet med 
beboernes interessevaretagelse. Mange 
folketings- og kommunalpolitikere har 
besøgt boligselskabet og mødt beboerne. 

Det betyder, at almene boliger og Sjælland som helhed har 
fået meget større opmærksomhed. Det har helt konkret 
ført til flere almene boliger og langt flere renoveringer.

Der er for få almene boliger
Boligselskabet Sjælland vil bygge flere almene boliger 
på Sjælland for at imødegå den store boligmangel og de 

lange ventelister. Nye boliger kræver et stort arbejde, 
både politisk og med planlægning og opbygning af 
byggeprogrammer.

Gang i renoveringen
Der var et stort efterslæb på renoveringer og vedligehold-
else. Boligselskabet Sjælland tog målrettet fat på at løfte 
standarden. Det tager tid at forberede en renovering, og i 
de kommende år bærer indsatsen frugt og mere end 4.000 
boliger bliver renoveret og moderniseret.

V I  R U N D E R  A F  P Å  S T R A T E G I  2 0 2 0

Daværende boligminister Carsten Hansen 
og direktør Bo Jørgensen drøfter

 renoveringen af Sems Have i Roskilde.

V I  R U N D E R  A F  P Å  S T R A T E G I  2 0 2 0

201720162015 2018 2019 2020 2021 2022

2016-2019
Forberedelse til kommende års 

boligbyggeri og renovering

I 2020, 2021 og 2022 bygger vi flere almene boliger på Sjælland for at imødegå stor boligmangel og lange ventelister. 

4000
renoveringer

undervejs
2015-2025
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FOKUS PÅ 
EFFEKTIVITET 
SPARER 
72 MIO. KR.

I STRATEGI 2020 VAR EFFEKTIVITET DET 

FOKUSOMRÅDE, DER OMHANDLEDE 

ALT DET, DER HOLDT HUSLEJEN OG 

BEBOERNES OMKOSTNINGER NEDE

I 2016 begyndte arbejdet med en mere  
effektiv drift med bl.a. såkaldte maskin-
fællesskaber.

Boligselskabet Sjælland har sparet 
72 mio. kr. om året. Det er penge, 
der kommer beboerne til gode 
gennem en lavere husleje. De fleste 
penge er sparet på vedligeholdelse 
og istandsættelse - ikke ved at 
lave færre arbejder, men gennem 
udbud og gode aftaler.
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V I  R U N D E R  A F  P Å  S T R A T E G I  2 0 2 0V I  R U N D E R  A F  P Å  S T R A T E G I  2 0 2 0

Boligselskabet arbejder effektivt
Staten, kommunerne og boligselskaberne indgik i 2014  
en aftale, der skulle effektivisere den almene boligsektor 
med 1,5 mia. kr., svarende til 8 %. Boligselskabet Sjælland 
var på det tidspunkt allerede i gang. 

Derfor er boligselskabet også nået langt. Selv med 
stigende priser på affald og energi sparer boligselskabet 
72 mio. kr. om året i 2020 i forhold til 2015. 
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20
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VI TOG ET 
SOCIALT ANSVAR 

VORES SOCIALE ANSVAR FOR DEN 

ENKELTE BEBOER OG SAMFUNDET 

VAR OGSÅ ET FOKUSOMRÅDE I 

STRATEGI 2020

Det er alvorligt, når en beboer sættes 
på gaden. Samtidig er det dyrt for både 
beboeren, boligselskabet og kommunen. 

Økonomirådgivning giver færre udsættelser
Fra 2015 blev ordningen med økonomirådgivning gjort  
permanent og fra 2018 udvidet med yderligere økonomi-
rådgivere. Det har nedbragt antallet af udsættelser 
markant.

Gert Hadberg er økonomirådgiver i Boligselskabet Sjælland. Indsatsen har bragt udsættelserne ned med en tredjedel.

Lavere energiforbrug giver billigere boliger
Energieffektivisering betyder lavere boligomkostninger.  
Det betyder samtidig et bedre indeklima og giver sam-
fundsøkonomisk god mening, da vi ikke kan nå målet om 
et CO2-neutralt samfund uden at spare på energien. 

Allerede i 2015 lavede Boligselskabet Sjælland energireno- 
veringsplaner for alle ejendomme og etablerede en energi- 
pulje på 50 mio. til at gennemføre energieffektiviserings-
projekter. Det har betydet, at boligselskabets energifor-
brug i 2020 er reduceret med 10 pct., og beboernes ener-
giomkostninger er i perioden sænket med i alt 22 mio. kr.; 
et tal der vokser år for år og kommer beboerne til gode. I perioden 2015 – 2020 har beboerne sparet 20 mio. kr. på 

energien, hvilket kommer beboerne til gode.

V I  R U N D E R  A F  P Å  S T R A T E G I  2 0 2 0V I  R U N D E R  A F  P Å  S T R A T E G I  2 0 2 0

Økonomirådgivning har reduceret antallet af udsættelser 
med to tredjedele.



 

15 %
2019

15 %
2020

25 %
2021

45 %
Renovering ikke planlagt
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MED FOKUS PÅ 
UDVIKLING KOM TO NYE 
BYGGESYSTEMER TIL

FOR AT FØLGE MED BOLIGMARKEDET, 

STILLEDE VI MED STRATEGI 2020 

SKARPT PÅ, AT VORES BOLIGER HELE 

TIDEN SKAL VÆRE ATTRAKTIVE FOR 

VORES BEBOERE OG APPELLERE TIL 

ALLE DANSKERE

Vi skal løbende give flere mulighed for at 
bo alment. Derfor satte vi os for at bygge 
flere – mange flere – nye almene boliger. 

Et bygge- og boligselskab med bæredygtige boliger
Resultatet er attraktive boliger rundt om på Sjælland, hvor 
boligmanglen er til at tage og føle på. Vi har løst noget 
af boligknuden. På bare fem år har vi sat flere hundrede 
boliger i værk, og vi står bag to byggesystemer baseret på 
træ og tager dermed et stort skridt mod mere bæredygtigt 
byggeri. 

Bolig-træ er et byggesystem, hvor 
selve huset er lavet af massivt træ. 
Det er et af de første skridt mod et 
mere klimavenligt byggeri. 

RENOVERING AF BOLIGER

Opførsel og drift af bygninger står for 40 % af Danmarks 
klimabelastning, og i de kommende år skal byggeriet 
igennem en markant grøn omstilling. Det gælder både 
nybyggeriet, hvor bæredygtighed skal tænkes ind både i 

planlægning, byggeri og efterfølgende drift. Det gælder 
for alle de bygninger, der skal stå mange år endnu, 
hvor energieffektivisering er godt for både klimaet og 
boligomkostningerne.

V I  R U N D E R  A F  P Å  S T R A T E G I  2 0 2 0V I  R U N D E R  A F  P Å  S T R A T E G I  2 0 2 0



JULI  |  40-ÅRS JUBILÆUM  

66-årige varmetekniker Eivind Carlsen modtog i 
juli Dronningens fortjenst-medalje for tro tjeneste i 
boligselskabet siden 1979. I løbet af året har vi også 
fejret to 25-års jubilæer for ejendomsfunktionær 
i Holbæk Sten Pedersen og servicefunktionær i 
Roskilde Kim Jensen.

AUGUST  |  STØRSTE RENOVERINGS-

SAG I BOLIGSELSKABETS HISTORIE 

I august underskrev vi kontrakt med NCC, som skal stå 
for den omfattende renovering af boligafdelingerne 
Rønnebær-parken og Æblehaven i Roskilde. 810 
boliger, med cirka 1500 beboere, bliver ombygget og 
renoveret for 750 mio. kr. 

12 13

ET KIG TILBAGE PÅ NOGLE 
AF DE GODE ØJEBLIKKE I 2019

MAJ  |  DE FØRSTE 

BEBOERE I NÆSTVED 

Den 15. maj flyttede spændte 
beboere ind i boligafdelingen 
Klosteret – der er vores første 
boliger i Næstved. Klosteret 
er boligselskabets første 
ombygningsprojekt og er 
netop blevet indstillet til 
prisen for Danmarks bedste 
renoveringsprojekt.

MAJ  |  DRONNINGEN PÅ BESØG I 

KARLEMOSEPARKEN  

Hendes Majestæt Dronningens sommertogt lagde til kaj i Køge og kiggede 
i den anledning forbi Karlemoseparken. Lommepengejobberne Mariam og 
Yasmin fortalte Dronningen om deres budcykel-indkøb for naboerne.

JUNI  |  BÆREDYGTIG TRÆ-PAVILLON 

PÅ FOLKEMØDET  

På en af Folkemødets mest attraktive placeringer, stod vi, 
sammen med Adserballe & Knudsen, Vilhelm Lauritzen 
arkitekter og Holmsgaard ingeniører, bag en flot 60 m2 stor 
træpavillion. Pavillonen var udstillingsvindue for fremtidens 
bæredygtige, almene boliger med en række interessante 
debatter om bæredygtighed og byggeri. 

JUNI  |  BØRN OG UNGE DELER DERES 

HISTORIER GENNEM MUSIK   

Turning Tables Danmark lærte børn og unge at 
optræde og lave musik i deres omrejsende container-
studie. Studiet kom i maj og juni til Idrætsbiblioteket 
i Æblehaven. Siden har de unge bl.a. optrådt på 
Roskilde Festival og til Folkemødet på Bornholm.

N Ø G L E Ø J E B L I K K E  I  2 0 1 9 N Ø G L E Ø J E B L I K K E  I  2 0 1 9 



SEPTEMBER  |  GLADE UNGE 

FLYTTER IND LIGE 

TIL STUDIESTART   

Et tidligere alderdomshjem på Sankt 
Peders Stræde 7 i Roskilde er blevet 
ombygget og rummer nu 32 1- og 
2-værelses boliger i hjertet af Roskilde. 
Den 1. september holdt flyttebilerne i kø, 
da de unge studerende kunne flytte ind 
en uge før tid.

SEPTEMBER  |  BEBOERE BLEV KLOGERE PÅ 

AFFALDSSORTERING  

Billetterne blev revet væk på en eftermiddag, da vi i samarbejde 
med ARGO og Roskilde Kommune inviterede til ”Affaldsaften” 
den 30. september. Rygsækken blev fyldt op med tips og tricks til 
bedre affaldssortering. Aftenen blev sluttet af med en rundvisning 
i Energitårnet.

14 15

NOVEMBER  |  FIBERNET PÅ VEJ 

TIL ALLE BEBOERE   

November indgik vi Danmarks foreløbig 
største aftale om fibernet med TDC. Med 
aftalen sikrer vi hurtig internetforbindelse til 
alle boligselskabets 11.000 lejemål på hele 
Sjælland.

DECEMBER   |  10.000 SPAREBRUSERE 

= 50 MILLIONER VAND SPARET  

I løbet af 2019 og 2020 skifter vi alle almindelige brusere 
ud med en sparebruser i forbindelse med Boligservice. Det 
sparer 240 ton CO2 og 50 millioner liter vand. Beboerne 
sparer ca. 400 kr. om året pr. person på deres vandregning.

OKTOBER  |  
BOLIGMINISTEREN PÅ BESØG 

Boligminister Kaare Dybvad Bek besøgte 
både træboligerne i Skademosen og 
slagterigrunden i Roskilde til en snak om 
vigtigheden af flere, billigere og grønnere 
almene boliger. Boligministeren plantede 
et æbletræ i Skademosen.

OKTOBER  |  DE FØRSTE MILJØVENLIGE 

TRÆBOLIGER I BOLIGSELSKABET 

SJÆLLAND    

Den 1. oktober flyttede beboere ind i det første Bolig-træ 
byggeri. Boligafdelingen Skademosen i Trekroner med de 
44 FSC-mærkede træboliger har vakt stor interesse blandt 
lands- og byrådspolitikere og i byggeribranchen.

N Ø G L E Ø J E B L I K K E  I  2 0 1 9 N Ø G L E Ø J E B L I K K E  I  2 0 1 9 

ET KIG TILBAGE PÅ NOGLE 
AF DE GODE ØJEBLIKKE I 2019



VI VAR ALLE MED

Beboervalgte, ledere og medarbejdere har i 
arbejdsgrupper og ved seminarer alle været med til 
at udvikle Strategi 2024, som repræsentantskabet 
godkendte i maj 2019.

Efter godkendelsen er strategiens indsatsområder 
blevet konkretiseret i en række større og mindre 
projekter og indsatser, som Selskabsbestyrelsen 
godkendte i november sidste år.

16 17

VI BYDER STRATEGI 2024 
VELKOMMEN 

I 2019 UDARBEJDEDE VI STRATEGI 

2024. MED VORES NYE STRATEGI 

SÆTTER VI RETNINGEN FOR DE NÆSTE 

FEM ÅRS ARBEJDE. STRATEGIEN 

DEFINERER VORES STRÆBEN OG DET 

VI VIL. VORES VISION ER, AT VI VIL 

SKABE TRYGGE HJEM I BÆREDYGTIGE 

FÆLLESSKABER

De kommende fem år vil vi arbejde med fem 
indsatsområder for at realisere strategien. 
De fem indsatsområder er: Vores indflydelse 
og engagement, Vores sammenhold og 
trivsel, Vores attraktive hjem, Vores husleje 
og Vores bæredygtighed. 

I 2020 har vi særligt fokus på Indflydelse og engagement. 
Lokalt i vores boligafdelinger vil vi arbejde for at under-
støtte det aktive beboerdemokrati. Vores beboere skal 
opleve, at de kan komme til orde og føle sig inddraget.  
Vi vil også bruge vores politiske indflydelse i landspolitik  
til at tale de almene beboeres sag. 

Vi vil arbejde for, at almene boliger bliver sidestillet med 
andre boligformer. Det ser vi som vores samfundsansvar. 

Velkommen indenfor i Strategi 2024.   

V I  B Y D E R  S T R A T E G I  2 0 2 4  V E L K O M M E NV I  B Y D E R  S T R A T E G I  2 0 2 4  V E L K O M M E N
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ØKONOMISK 
BERETNING

GOD ØKONOMISTYRING OG EGEN-

KONTROL SAMT FOKUS PÅ KVALITET 

OG EFFEKTIVITET ER KRAV, DER STILLES 

TIL OS SOM BOLIGSELSKAB

Vi har arbejdet med dette gennem mange 
år og fortsætter med fokus på at gøre det 
endnu bedre. Vores økonomistyring base-
res i stort omfang på ledelsesinformation. 

Målene besluttes årligt af selskabets bestyrelse. Vi arbejder 
med tavlemål, som opgøres og gennemgås løbende. 
Hvert kvartal udarbejdes en regnskabs- og ledelsesrap-
port, som samler op på tavlemål og redegør for, om vi når 
vores operationelle mål. 

Egenkontrol
I 2019 har vi udført egenkontrol med fokus på drift, ved- 
ligeholdelse og administrationsbidrag. Formålet er at sikre, 
at vi følger vores egne forretningsgange og til stadighed 
forbedrer effektivitet og kvalitet, så vi kan sikre en fornuftig 
husleje. Vi har i 2019 haft særligt fokus på konkurrence- 
udsættelse af større indkøb og indhentelse af tilbud på 
mindre indkøb, brug af indkøbsaftaler og udførelse af  
planlagt vedligeholdelse inden for det år, der er aftalt.  
For områder, hvor der konstateres afvigelser, indskærpes 
disse og kontrollen gentages i det kommende år.

Krav om effektivisering
Vi har i 2019 arbejdet videre med ministeriets krav til effek-
tivisering i den almene boligsektor, som betyder krav om 
besparelser på 8,21 % af udgifterne på tværs af alle bolig-
selskaber. Vi følger udviklingen i afdelingernes økonomi og 
bruger vores viden til at sikre fokus på besparelsesmulig- 
heder. I 2019 lykkedes det os igen at spare på afdelinger-
nes udgifter til renholdelse uden at gå på kompromis med 
den oplevede service eller renholdelse.

I 2019 har vi udarbejdet 4 års planer for alle afdelinger for 
at sikre en drift, der matcher statens effektiviseringskrav. 

Samtidig er der skabt klarhed over afdelingernes vedlige- 
holdelsesbehov og sat fokus på nødvendigheden af hen-
læggelser.

Effektiv drift med fokus på huslejen
Vores kapacitetsstyring skal sikre høj produktivitet og 
effektiv drift. I 2019 har vi arbejdet med digitalisering af de 
grønne driftsplaner og nemmere styring af syn og beboer-
service i E-drift. Vi er startet op i Holbæk og vil bruge vores 
erfaringer herfra, så systemet kan anvendes i hele selskabet 
i løbet af 2020. Også inden for trappevask har vi opnået 
gode erfaringer, og konceptet er i 2019 udbredt til endnu 
flere afdelinger. 

Vores digitaliseringsprojekter hjælper os til at få et bedre 
opgaveflow og dermed også tid til at løse flere opgaver. 
Vi har i 2019 blandt andet arbejdet med digitalisering af 
genhusning, online opsigelse og byggeøkonomistyring. 
Digitaliseringen vil fortsætte i 2020, hvor vi også forventer 
at introducere robotteknologi i selskabet.

Årets resultat samt udviklingen i aktiviteter 
og økonomiske forhold
Regnskabet for 2019 viser et resultat på 0,4 mio. kr. Resul- 
tatet overføres til arbejdskapitalen. Boligselskabet er non-
profit, hvilket vil sige, at indtægter og omkostninger skal 
balancere. I forhold til selskabets aktivitet er resultatet som 
forventet. Pr. 31. december 2019 udgør egenkapitalen 
208,1 mio. kr. mod 215,7 mio. kr. sidste år. Den samlede  
balancesum er steget fra 1.138,5 mio. kr. sidste år til 
1.291,0 mio. kr. pr. 31. december 2019.

Årets administrationsindtægter er faldet i forhold til sidste 
år. Dette skyldes at boligsociale medarbejdere fra 2019 be-
tales af selskabets dispositionsfond. Årets administrations-
omkostninger er steget i forhold til sidste år, hvilket skyldes 
højere kontorholdsomkostninger, særligt til nyt inventar, IT 
og strategiarbejde. 

Boligselskabet Sjællands omkostningsægte administra-
tionsbidrag er for 2019 opgjort til 3.656 kr. pr. lejemåls-
enhed. Til sammenligning udgjorde bidraget 3.698 kr. i 
2018.
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Forventninger til fremtiden
Boligselskabet Sjælland budgetterer for 2020 med et resul-
tat på 0 kr.

Medarbejderforhold
Boligselskabet havde i gennemsnit 77 i administrationen i 
2019.

Begivenheder efter regnskabsårets udløb
Der er efter regnskabsårets udløb ikke indtruffet væsent- 
lige begivenheder, der påvirker  boligselskabets økonomi-
ske stilling.



INDTÆGTER (kr. 1.000) REGNSKAB 2019 REGNSKAB 2018

Administrationsbidrag, egne afdelinger 38.966 41.562

Administrationsbidrag, eksterne 2.447 2.213

Gebyrer mv. 8.735 8.925

Honorarer, nybyggeri 3.312 361

Honorarer, forbedringsarbejder 12.081 8.405

Diverse indtægter 3.603 2.400

Administrationsindtægter i alt 69.144 63.866

Renteindtægter 7.360 8.018

Afdelingernes bidrag til dispositionsfonden 122.504 120.383

Ekstraordinære indtægter 71.802 9.807

Indtægter i alt 270.810 202.074

OMKOSTNINGER (kr. 1.000) REGNSKAB 2019 REGNSKAB 2018

Bestyrelsesvederlag 412 396

Mødeudgifter, kontingenter mv. 918 727

Personaleomkostninger 48.375 43.266

Kontorholdsomkostninger 15.052 13.270

Kontorlokaleomkostninger 2.621 3.195

Afskrivninger 106 70

Revision 805 835

Administrationsomkostninger i alt 68.289 61.759

Renteomkostninger 7.359 7.999

Henlæggelser til afd. bidrag til disp.fond 122.504 120.383

Ekstraordinære omkostninger 72.307 10.506

Omkostninger i alt 270.459 200.647

Årets resultat 351 1.427

PASSIVER (kr. 1.000) REGNSKAB 2019 REGNSKAB 2018

Dispositionsfond 192.248 200.145

Arbejdskapital 15.884 15.533

Egenkapital i alt 208.132 215.678

Anden langfristet gæld 4.266 0

Langfristet gæld i alt 4.266 0

Gæld til afdelinger i drift 955.305 787.730

Gæld til sideaktiviteter 0 835

Afdelinger under opførelse 6.360 14.562

Bankgæld 47.616 0

Leverandørgæld 3.459 2.677

Skyldige omkostninger 47.324 102.754

Feriepengeforpligtelse 12.848 16.651

Anden kortfristet gæld 5.734 2.604

Kortfristet gæld i alt 1.078.646 927.813

Passiver i alt 1.291.044 1.143.491

AKTIVER (kr. 1.000) REGNSKAB 2019 REGNSKAB 2018

Materielle anlægaktiver 17.276 26.494

Aktier og andele 165 165

Dispositionsfondslån til afdelingerne 79.160 83.182

Indskud i Landsbyggefonden 85.969 79.462

Anlægsaktiver i alt 182.570 189.303

Tilgode hos afdelinger i drift 8.039 28.043

Tilgode hos sideaktiviteter 4.616 0

Afdelinger under opførelse 78.242 16.213

Andre tilgodehavender 33.462 24.160

Forudbetalte udgifter 11 11

Tilgodehavende renter 2.091 1.364

Værdipapirer 976.857 727.106

Likvide beholdninger 5.156 152.291

Omsætningsaktiver i alt 1.108.474 949.188

Aktiver i alt 1.291.044 1.138.491
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SELSKABSBESTYRELSEN
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JAN RENÉ 
PETERSEN

FORMAND
Medlem af forretnings-
udvalget og bygge-
udvalget.

BODIL 
NIELSEN

NÆSTFORMAND
Medlem af forretnings-
udvalget og udvalget 
for trivsel.

ALICE BANG 
BERNTSEN

BEBOERVALGT MEDLEM
Medlem af bygge-
udvalget.

ANNETTE 
SØRENSEN

BEBOERVALGT MEDLEM

CHRIS 
WARBY

BEBOERVALGT MEDLEM
Medlem af uddannelses-
udvalget.

DORTHE 
PAGH

BEBOERVALGT MEDLEM
Medlem af udvalget for 
trivsel.

HELENE 
OBEL

MEDARBEJDER-
REPRÆSENTANT
Medlem af udlejnings-
udvalget.

HENRIK 
FLEMMING 
EFLUND

BEBOERVALGT MEDLEM
Medlem af uddannelses-
udvalget og udvalget 
for trivsel.

JEANETTE 
GOTTLIEB 
NIELSEN

BEBOERVALGT MEDLEM
Medlem af uddannelses-
udvalget.

JENS PLANCK 
SCHMIDT

BEBOERVALGT MEDLEM
Suppleant i uddannelses- 
udvalget.

KENNETH 
LAGONI

MEDARBEJDER-
REPRÆSENTANT

KNUD 
RASMUSSEN

BEBOERVALGT MEDLEM
Medlem af udlejnings-
udvalget og suppleant i 
udvalget for trivsel.

PETER 
HEDENBORG

BEBOERVALGT MEDLEM

ROBERT 
GERKEN

BEBOERVALGT MEDLEM
Medlem af forretnings-
udvalget.

TINE MILLER 
SØRENSEN

BEBOERVALGT MEDLEM
Medlem af udlejnings-
udvalget.


